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Vragen van het lid Vendrik
(GroenLinks) aan de minister van
Financiën over het bericht «Lenen bij
DSB-dochters nog steeds mogelijk»
(Ingezonden 19 februari 2010)

1
Kent u het bericht «Lenen bij
DSB-dochters nog steeds mogelijk»?1

2
Is het waar dat het nog altijd mogelijk
is om leningen af te sluiten via de
websites van Frisia, Becam en
Postkrediet?

3
Zo ja, kunt u dan uitleggen hoe het
mogelijk is dat onderdelen van een
failliet bedrijf nog steeds activiteiten
ontplooien?

4
Is het zo dat deze leningen in principe
nog altijd worden verstrekt onder
dezelfde voorwaarden?

5
Kunt u uitsluiten dat er bij het
verstrekken van deze leningen
polissen worden verkocht waarvoor
deze leenbedrijven provisies
ontvangen van rond de 80% die u
eerder als «totaal idioot»
kwalificeerde?

1 Nu.nl, 18 februari 2010
http://www.nu.nl/economie/2187263/lenen-
bij-dsb-dochters-nog-steeds-mogelijk.html
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